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Protokoll fört vid styrelsemöte för Gotlands skidförbund 
 
Datum:  2013-12-11 

Plats:  VOK-stugan, Follingbo 

 
Närvarande: Åsa Abel asa.abel@gotland.se  

 Anders Birgersson anders.birgersson@cementa.se  

 Stefan Buskas s.buskas@telia.com  

 Stefan Persson stefan.persson@comai.se 

 

Frånvarande: Måns Öhman mans.ohman@telia.com 

 Lotta Dahl  lotta@charlottendal.net  

 Eva Buskas eva.buskas@gotlandsallehanda.se 

 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

2 Genomgång av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

4 Ekonomi 

Lotta lämnade en ekonomisk rapport genom Åsa. 

 

Beslut: Lotta få i uppdrag att byta bank vid lämpligt tillfälle under början av nästa år. 

 

Beslut: Åsa ber Måns kolla upp vad som är på gång med föreningsstöden från Region Gotlands 

kultur- och fritidsförvaltning samt hur det kan påverka skidverksamheten på Gotland. 

Återrapportering sker vid nästa möte. 

5 Nytt från svenska skidförbundet 

Den 9 april 2014 är den en videokonferens mellan distrikten och förbundet, där en eller ett par 

styrelseledamöter bör delta. Representanter från styrelsen utses senare. 

6 Nytt från klubbarna 

 SOK Svaide-Roma skall nyligen ha genomfört en provkörning och utbildning av 

snökanonerna. 

 Stenkyrka IF har breddat sitt elljusspår för att kunna arrangera tävlingar i fristil på spåret. 

 

Beslut: Styrelsen tar kontakt med de föreningar som inte har någon kontaktperson. Lotta kollar upp 

vilka föreningar som har betalt och är formella medlemmar. 
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7 Upprättande av årsplanering 

Styrelsen gick igenom och kompletterade förslaget till årshjul. En diskussion fördes rörande 

deltagande i SSF:s skidkonvent och skidting och Götalandsdistriktets årsmöte. Utöver detta finns 

upptaktsmöte för Kalla Anka Cup och Folksam Cup. Det konstaterades att årshjulet ska kompletteras 

med dessa möten. 

 

Beslut: Anders tar kontakt med Svenska Skidförbundet och söker information om ovanstående till 

nästa möte. 

8 Långsiktiga mål 

Styrelsen fortsatte en diskussion om långsiktiga mål. Några uppslag blev konkreta: 

 En fungerande ungdomsverksamhet med minst 30 ungdomar är etablerad. 

 En fungerande motionärsverksamhet i organiserad form är etablerad i klubbarna. Detta kan 

mätas genom antalet deltagare vid träningstillfällen, antalet deltagare i Vasaloppet, etc. 

 Gotland Ski Marathon är ett etablerat som breddevenemang och ingår i en ny 

Gotlandsklassiker. 

 Kontinuerlig utbildning i såväl praktik som teori för gotländska skidåkare, i alla kategorier. 

 

Diskussion fortsätter i samband med värdegrundsarbetet. 

 

9 Övriga frågor 

A. Eva har tagit över Facebook-sidan från Stig Dahl för att underlätta kommunikation och styra 

trafik till GSF:s hemsida. 

B. SISU är inbjudna till nästa styrelse för att prata om värdegrundsarbete och föreningsbidrag. 

C. Frågan om tävlingsansvarig diskuterades och det konstaterades att någon i styrelsen behöver 

ta rollen som tävlingsansvarig. Kontrollant på tävlingarna behöver dock inte vara en och 

samma person, utan det kan utses från fall till fall. Den som är tävlingsansvarig ska dock ha i 

uppgift att godkänna tävlingar i TA-systemet. 

Beslut: Anders utses som tävlingsansvarig. 

D. Tävlingsprogrammet saknar en arrangerande klubb för DM 15/10+UDM den 14 januari 

2014. 

Beslut: Anders får i uppdrag att kontakta SOK Svaide-Roma om arrangörsskapet för 

DM-tävlingen. Information skall också uppdateras på hemsidan efter OK från 

föreningen. 

E. Gotland har tagit på sig att arrangera Götalandsmästerskapen 2017. Anita Carlsson tog på 

skidtingen på sig att samla ihop en arrangemangsgrupp. 

Beslut: Åsa tar kontakt med Anita och frågar om hon kan ta på sig uppdraget. 

F. Harsalägret 2013/2014 har idag 40-45 anmälda. 

 

10 Nästa möte 

Nästa möte är onsdagen den 15 januari kl. 19:00 hos Anders Birgersson i Hejnum. 

 

Övriga planlagda möten är: 

 Onsdagen den 19 februari kl. 19:00 hos Eva Buskas i Visby 
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11 Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet för avslutat. 

 

 

 

 

Åsa Abel Stefan Persson 

Ordförande Sekreterare 

 


